
Kallelse �ll ordinarie årsstämma för

Haga fas�ghetsägareförening 
Datum:  Söndag 24 april 2022 kl. 16.00

Plats:   Lillängshamnens klubblokal

(Längst ut mot va�net, där vind och temp visas på väggen)

Dagordning

1  Mötets öppnande

2  Godkännande av dagordning  

3  Val av mötesordförande, sekreterare, samt 2 justerare och rösträknare 

4  Fråga om mötet är behörigen utlyst

5  Verksamhets- och kassaberä�else

6  Revisorernas berä�else

7  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen

8  Val

Val av ordförande (1 år)

Val av 2 ordinarie styrelseledamöter (2 år)

Val av 2 styrelsesuppleanter (1 år)

Val av 1 ordinarie revisor (2 år)

Val av 1 revisorsuppleant (1 år)

Val av 3 ordinarie medlemmar i UH-gruppen (1 år)

Val av 1 ersä�are �ll UH-gruppen (1 år)

Val av 2 medlemmar i valberedning, samt utse sammankallande



Mandat som löper ut

Uppdrag På tur a� avgå Valberedningens förslag

Ordförande 1 år Peter Andersson Omval

Ledamot 2 år Pehr-Axel Pe�ersson Omval

Ledamot 2 år Anna-Carin Op de Weegh Omval

Suppleant 1 år Henrik Filipsson  Omval

Suppleant 1 år Vakant ?

Revisor, ordinarie 2 år Lars Friman Omval

Revisor suppleant 1 år Vakant ?

UH-Grupp, ordinarie 1 år Leif Alfredsson Omval

UH-Grupp, ordinarie 1 år Jonas Rä�ing Omval

UH-Grupp, ordinarie 1 år Ulf Björkevall Omval

UH-Grupp, ersä�are, 1 år Peter Karlsson Omval

Valberedning, sammank. Leif Alfredsson Omval

Valberedning, ledamot Jonas Rä�ing Omval

Följande mandat löper y�erligare e� år, �ll 2023:
Styrelseledamöter, ordinarie: Rolf Hansson, Mar�n Granehäll
Revisor, ordinarie: Vakant
 

9    Fastställande av årsavgi�er

Va�en:        Nuvarande 450 kr, kan ev. behöva justeras.

Kabel-TV:    Nuvarande 950 kr, föreslås oförändrat.

10  Fastställande av inträdesavgi�er

Va�en:        Nuvarande 2000 kr för del i gemensam anläggning och därutöver
föreningens självkostnad för anslutningen, föreslås oförändrat.

Kabel-TV:     Nuvarande 4000 kr och därutöver föreningens självkostnad för 
anslutningen, föreslås oförändrat.

11  Ersä�ning �ll UH-grupp och styrelse

12  Avtalet med Tele2, f.d. Com Hem

Nuvarande treåriga avtalet som tecknats med Com Hem, som numera gå� samman med Tele2, har
nu löpt två år. E� problem har uppstå� i och med a� elförsörjningen av delar av anläggningen tas 
från fas�gheter som inte längre är medlemmar, som också framfört a� man upphöra med de�a. 
Om ingen lösning hi�as för de�a kan det bli fråga om a� upplösa den delen av föreningen nästa år 
då nuvarande avtal löper ut. Förslag har framförts a� föreningen i så fall kan försöka få �ll stånd e�
avtal med kommunen om fördelak�gt pris för anslutning �ll stadsnätet.

13  Övriga frågor

14  Mötets avslutande

 
Protokoll från årsmöten publiceras på hemsidan  h�p://www.hagafaf.se  under Informa�on – Dokument

Välkomna!    /Styrelsen


